
 )صرفا جهت آشنایی(توضیحات کلی در مورد زبان فرانسه 

 

Verbe  

 

  .به سه گروه تقسیم می شود فعلدر زبان فرانسه 

 

 که به گروه اول(-er)   است با قاعدهختم می شوند و صرف آنها. 
 

 

Aimer 

J’aime 

Tu aimes 

Il aime Elle aime 

Nous aimons 

Vous aimez 

Ils aiment Elles aiment 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

Finir 

Je finis 

Tu finis 

Il finit 

 

 که به گروه دوم(-ir)   است با قاعدهختم می شوند و صرف آنها

Nous finissons 

Vous finissez 

Ils finissent 



 گروه سوم که به(-ir)  ،(-er) ،(-re) می شوند و صرف آنها بی قاعده  ختم

 .صرف آنها را باید حفظ کنیمو است
 

Aller  

 

Je vais  

Tu vas  

Il va 

Elle va  

Nous allons 

Vous allez 
Ils vont 

Elles vont 

 

Avoir 

 

J’ai 

Tu as 

Il a 

Elle a 

Nous avons 

Vous avez 
Ils ont 

Elles ont 

Faire 

 

Je fais 

Tu fais 

Il fait 

Elle fait 

Nous faisons 

Vous faites 
Ils font 

Elles font 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 



Article +Nom 

 .در زبان فرانسه مذکر و مونث دارند اسم ها

 

 نشانه ی مذکر 
 

Un livre (masculin)  

Le livre (masculin) 

 

Il y a un livre. 

C’est le livre de français.  
 

 

 نشانه های مونث 

Une gomme 

La gomme 

 
Il y a une gomme 

C’est la gomme de professeur.  

 
 

 

 

 نشانه های جمع 

Des livres 

Des gommes 

Les livres 

Les gommes 

 

Il y a des gommes/ des livres 

Ce sont les gommes/ les livres du professeur 



  صدا دار شروع شودبا حرف  مفردزمانی که کلمه. 

L’avion = le + avion 

L’abeille = la + abeille  

 

Adjectif  

 در فرانسه با اسم خود مطابقت دارد صفات 

 اسم مذکر باشد، صفت نیز مذکر است.

 اسم مونث باشد، صفت نیز مونث است.

 اسم جمع باشد، صفت نیز جمع است.

 بعد از اسم.: گاهی قبل از اسم می آید و گاهی جایگاه صفت 

Un grand livre 

Une grande gomme 

Un livre bleu 

Une gomme bleue 

 

 

 

 



L’alphabet  

 : در زبان فرانسه حروف الفبا

 بی صدا( -) صدا دار حروف ساده 

 )حروف ترکیبی ) ازدواج حروف 

 حروفی که در کنار حرف دیگر صدای خود را تغییر می دهند 

 و از بینی تلفظ می شوند.

  و یا با قرار گرفتن در  که با اکسان و یا علامت دیگرحروفی

 صدای متفاوت پیدا می کند. کنارحرف دیگری

 

 

 

 

 


